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Datum och tid:   2021-09-13       kl. 09.00-12:00 
 
Plats Distansmöte  
Beslutande Enligt närvaro- och tjänstgöringslista 
 
    
Övriga  Guniris Jonasson Sekreterare  
närvarande: Niklas Nordén T.f kommundirektör    
 Mattias Axelsson Ekonomienheten        § 44   
 Marie Sundelin Kultur                         § 43 
 Majed Safaee Kommunstrateg         § 43 
 Bengt Åkerlind Fritid                          § 48-49 
 Maria Söderlund Miljö- o bygg             § 45-45  
 
Mötet ajourneras mellan kl 11:58-12:10 
  
 
Underskrifter Sekreterare:  ...............................................................  §§  43-49 
  Guniris Jonasson    
 
 
 Ordförande:  ...............................................................    
  Roger Johansson (VI) 
 
   
 Justerare:  ...............................................................  
    Åsa Sjödén (S) 
    
 
Bevis om justering 
Justeringen har tillkännagetts genom anslag på kommunens digitala anslagstavla, www.solleftea.se 
 
Myndighet:  Kommunstyrelsens utskott för Samhällsutveckling 
 

Sammanträdesdatum: 2021-09-10 
 
Anslaget: sätts upp 2021-09-       tas ner 2021-   
 

Förvaringsplats för protokollet: Kommunstyrelseförvaltningen, kommunhuset, Sollefteå 
 
 
Underskrift:   ..................................................................  
  Guniris Jonasson 

http://www.solleftea.se/
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Närvaro-/tjänstgöringslista 
 

 

Namn 
 

När- 
var- 
ande 

 

Tjänst- 
gör- 
ande 
ers. 

 

Reserva- 
tion 

 

Omröstning 
 

Anteckningar 
 

 

§ 
 

§  
 

 

§ 
 

§ 
 

Ja 
 

Nej 
 

Ja 
 

Nej  

          
Ordinarie           

Roger Johansson (VI) x        Ordförande 

Ulf Breitholtz (V) x         

Anton Ångman (C) -         

Lillemor Edholm (S) x         

Mikael Sjölund (S) -         

 
Ersättare          

Johan Andersson (C) x x       Ersätter Anton Ångman (C) 

Linus Källgren (-) x         

Sebastian Nygren (V) x         

Åsa Sjödén (S) x x       Ersätter Mikael Sjölund (S) 
Justerare 

Morgan Nordin (S) x         
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§ 43 
 
Informationer och delgivningar 
 
Informationer 
 
Utskottet tar del av följande informationer och delgivningar: 
 
Dagsläge Skateboardparken – Majed Safaee 
Majed presenterar tre olika alternativ och finansieringslösningar att ta ställning till. 
 
Processen kring Kulturplanerna (regional och lokal samt biblioteksplan) – Marie 
Sundelin 

• Regional plan 2023-2026 Beslut oktober-november 2022 
• Lokal plan samt Biblioteksplan - Uppföljning, struktur, dialog, text, remissutgåva, 

återkoppling, text, beslut 
 

Föreslås att det utses en arbetsgrupp från SU  för att arbeta med detta. Frågan lyfts på nästa 
SU-möte 

 
Rapport från sommarsäsongen Sollefteå camping  – Bengt Åkerlind 
Inget ekonomiskt resultat finns framtaget än. Ett visst tapp av norska turister p.g.a. 
pandemin kommer att märkas ekonomiskt. I övrigt har det, i likhet med andra år, framförts 
både ris och ros från gästerna.  
 
Fritidschefen önskar ett snabbt politiskt  beslut om campingens framtid (egen drift, eller 
utarrendering) för att få möjlighet till marknadsföring med givna förutsättningar etc. En 
utvärdering av sommaren kommer att göras. 
 
Bygglov för padelhall – Maria Söderlund 
Bygglovet för  padelhallen är ett brådskande ärende för att bottenplattan ska hinna gjutas i 
höst. Detta kommer att tas som ett delegeringsbeslut av KS ordförande. 
 
 Delgivningar 

- Dagsläget gällande padelhallen – Matti Heino 
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§ 44   
 
Fördjupad ekonomi- och verksamhetsuppföljning per  
31 augusti 
 
Beslut 
Utskottet för Samhällsutveckling godkänner delårsredovisningarna per 2021-08-31 för 
Samhällsutveckling, VA och avlopp, Avfall samt Gata & Park och lägger dem till hand-
lingarna. 
 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunens verksamheter ska månadsvis redovisa en ekonomi- och verksamhetsuppföljning 
samt varje tertial göra en fördjupad uppföljning.  
Till utskottet för Samhällsutveckling redovisas fyra separata verksamhetsuppföljningar:  
 
a) Samhällsutveckling 
b) VA och avlopp 
c) Gata och park 
d) Avfall 
 
 
Beslutsunderlag 
Verksamhets- och ekonomiuppföljning Samhällsutveckling 2021-08-31 
Verksamhets- och ekonomiuppföljning VA och avlopp 2021-08-31 
Verksamhets- och ekonomiuppföljning Gata och park 2021-08-31 
Verksamhets- och ekonomiuppföljning Avfall 2021-08-31 
 
 
 
  



 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunstyrelsens utskott 
för Samhällsutveckling 

 
PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 
2021-09-13 
 
 
 

 
 
Sida 
6 (12) 

 
 
 

Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§   45  
 
Diskussionspunkt – Kommunal uppsamlingsplats för 
skrotbilar 
  
Beslut 
Utskottet för Samhällsutveckling uppdrar till förvaltningen att se över möjligheterna till en 
kommunal uppsamlingsplats för skrotbilar samt att skriva fram ett förslag om detta. 
 
Ärendebeskrivning 
Det finns många skrotbilar utan ägare, dumpade på olika platser i kommunen. För att 
komma till rätta med detta problem. skulle kanske en möjlighet att gratis få lämna bilar till 
skrotning på en kommunal uppsamlingsplats vara en lösning.  
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§   46 Dnr: KS  304/2020   
 
Uppföljning av Miljö- och byggenhetens tillsynsplan  
1 jan-30 april 
  
Beslut 
Utskottet för Samhällsutveckling föreslår  
Kommunstyrelsen besluta att 
 

- Miljö- och byggenhetens tillsyn 1 jan-30 april uppfyller kraven enligt fastställd 
tillsynsplan. 

 
 
Ärendebeskrivning 
I beslut från Jävsnämnden och Kommunstyrelsen gällande fastställande av tillsynsplan för 
miljö- och byggenhetens områden, framgår att uppföljning ska ske tre gånger per år, för 
perioden 1 januari till 30 april, 1 maj till 30 september och för helår genom 
årsberättelsen. Uppföljningen är viktigt då den visar om det behöver tas några beslut om 
att omprioritera tid om enheten inte hinner utföra alla delar i tillsynsplanen. 
 
Förvaltningens bedömning 
Tillsynsplaneringen bedöms, om det fortsätter att lättas på pandemirestriktionerna, kunna 
uppfyllas i sin helhet. En effekt av pandemin som vi inte planerat för är mängden bygglov, 
redan fram till denna period har det inkommit fler än under samma period i fjol. Förra året 
hade vi fler bygglov/bygganmälningar än något tidigare år.  
Trots pandemin kommer vi nog kunna hantera ärenden och tillsyn på ett tillfredsställande 
sätt. De flesta områden inom enheten kommer kunna uppfylla uppsatta mål. 
 
Förvaltningens förslag till beslut 
Ärendet uppfyller kraven på uppföljning enligt fastställd tillsynsplan 
 
Beslutsunderlag 
Förvaltningsyttrande, Maria Söderlund – KS 304/2020-7 
Bilagor till d:o – KS 304/2020-8 
Muntlig föredragning, Maria Söderlund  
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§  47 Dnr: KS 331/2018   
 
Svar på medborgarförslag: Downhillcykling på Hallstaberget 
  
Beslut 
Utskottet för Samhällsutveckling föreslår 
Kommunstyrelsen föreslå 
Kommunfullmäktige besluta att 
 

- medborgarförslaget anses besvarat 
 

Ärendebeskrivning 
Ida Sundelin, Sollefteå har lämnat in ett medborgarförslag med följande förslag; 

• Kommunen utreder hur lämpliga Downhillbanor kan göras i Hallstabacken, vem 
som ska sköta driften exempelvis kommunen, förening eller i privatregi och utreda 
möjligheten att köpa in cyklar och utrustning för uthyrning. 
 

• Downhillbanor görs i Hallstabacken. 
 

Kommunfullmäktige remitterade ärendet till Kommunstyrelsen för beredning den 29 
oktober 2018. 
 
Mycket har hänt i denna fråga sedan medborgarförslaget lades för beredning till 
Kommunstyrelsen. Med en bred politisk förankring har projektet redan kommit en bra bit 
på vägen. 
 
Projektansökan har gjort för att finansiera byggnation och aktiviteter i Hallstabacken. Ett 
nära samarbete med företagare i kommunen sker och har möjliggjort genomförandet enligt 
nedan. 
 

• Markarbeten för cykelbanor startade i början av juni 2021. 
• Kort flowtrail från Röda torpet till Dalstation, Skillspark i barnbacken och på 

bromsplan samt enkel cykelled från motorvägen till Dalstationen. Liftspår 
markplanerades och speciella liftbyglar för cykel producerades. Cykelbanorna 
invigdes som planerat den 24/6.  

• Anläggningen har varit öppen helger från midsommar fram till början av september 
och 5 hela veckor under högsommaren. 

• Byggandet av Flowtrail1(till vänster om stora liften nerifrån sett) från motorvägen 
till Dalstationen påbörjades i början av juli och är i princip klar.  
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• Förbättring och förändringsåtgärder är genomförda på den enkla leden så att den nu 
är en ”uppförsled”. 

• Byggandet av Flowtrail 2 (i skogsområdet till vänster om branten nerifrån sett) är i 
startgroparna.  
 

Sommaren 2021 har Det funnits cykeluthyrning i Dalstationen som skötts av Sportringen. 
Driften av liften har kommunen ansvarat för. 
 
Förvaltningens bedömning 
Utifrån det redovisade aktiviteterna som presenteras ovan så anser förvaltningen att 
medborgarförslaget ska anses besvarat. 
 
Beslutsplanering 
Samhälllsutvecklingsutskottet 2021-09-13 
Kommunstyrelsen 2021-10-05 
Kommunfullmäktige 2021-10- 
 
Beslutsunderlag 
Förvaltningsyttrande. Anna Forsberg – KS 331/2018-6 
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§  48 Dnr: KS  200/2021 
 
Bidrag till ridskoleverksamhet 
  
Beslut 
Utskottet för Samhällsutveckling beslutar  
 

- att återremittera ärendet till förvaltningen för en översyn av bidragsnormerna. 
- att nuvarande riktlinjer gäller till dess en översyn är gjord och nya riktlinjer 

beslutade 

- att årets bidrag till ridskolorna beräknas och betalas ut enligt gällande rutiner.    
 

 
Mötet ajourneras för gruppvisa överläggningar mellan kl 11:58-12:10 
 
Ärendebeskrivning 
I Sollefteå kommun finns idag tre ridskolor som erhåller ridskolebidrag.  
 

• Sollefteå sportryttarförening   
• Holafors ryttarförening    
• Ramsele fältrittklubb   

 
Ridskolorna har utryckt en önskan om att kommunen bör se över bidragsnormerna samt 
bidragets storlek. 
 
En ansökan har inkommit från Klovsta gård att få bidrag i likhet mede övriga ridskolor 
 
Förvaltningens bedömning 
Bidraget till ridskolorna varierar då det i huvudsak baseras på följande parametrar:  
Antalet medlemmar i åldern 5-20 år, antalet uppsittningar samt ett mindre grundbidrag.   
 
Det är inte helt enkelt med snabba omställningar som en följd av bidragsvariationer då man 
har med levande djur att göra.  
 
Kommunens bidrag till ridskolorna är i dag totalt 772 tkr/år. Att fördela bidraget lika med 
en fastställd summa skulle ge ridskolorna en bättre möjlighet att planera sin verksamhet  
mera långsiktigt utifrån givna ekonomiska förutsättningar. 
 
Förvaltningen föreslår ridskolorna även fortsättningsvis ska redovisa sin verksamhet till 
kommunen med samma uppgifter som idag. Detta för att ge kommunen ett underlag för att 
kunna utvärdera det föreslagna bidragsystemet och att utvärderingen görs efter två år.  
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Historiskt sett så har ridskolorna haft ekonomiska svårigheter, vilket kan ha olika 
förklaringar. men antal ridande är naturligtvis en faktor då intäkterna blir för små i 
förhållande till de fasta utgifterna.  
 
Fritidsavdelningen har idag inte i budgeterade medel för en höjning av ridskolebidraget.  
och att med dagens budget tillåta ytterligare ridskolor att dela på den budgeterade summan, 
bedömer förvaltningen som ett risktagande då ridskolorna redan idag har det besvärligt att 
få verksamheten att gå runt med tilldelade medel.  
 
Förvaltningens förslag till beslut 
Att  fördela bidraget lika mellan de tre ridskolorna, Holafors ryttarförening, Sollefteå 
Sportryttarförening och Ramsele fältrittklubb med 257 tkr/ridskola och år under 
förutsättning att de har minimum på 30 ridande i åldern 5-20 år 

 
Att övriga ridskolor har möjlighet att söka ett bidrag på 10 tkr under förutsättning att de har 
ett minimum på 15 ridande i åldern 5-20 år 
 
Förslag till beslut under mötet 
Lillemor Edholm (S) – Ärendet utgår och tas upp vid ett senare tillfälle.  
 
Ulf Breitholtz (V) – Ärendet återremitteras till förvaltningen för en översyn av 
bidragsnormerna. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att mötet beslutar enligt Ulf 
Breitholtz (V) förslag. 
 
Beslutsunderlag 
Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 200/2021-3   
Muntlig föredragning, Bengt Åkerlind  
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§    49  Dnr: KS 273/2021 
 
Ansökan om bidrag – Orren parasportförening 
  
Beslut 
Utskottet för Samhällsutveckling beslutar  
 

- att bevilja Orren Parasportförening bidrag enligt gällande normer för ”kommunala 
bidrag till pensionärsföreningar, handikappföreningar och stödföreningar” 
 

Ärendebeskrivning 
Orren Parasport förening har inkommit med en ansökan om att erhålla bidrag enligt för ” 
kommunala bidrag till pensionärsföreningar, handikappföreningar och stödföreningar” 
  
Förvaltningens bedömning 
Orren är en idrottsförening och kan erhålla bidrag i likhet med övriga idrottsföreningar.  
Förvaltningen bedömer att det finns en skillnad mellan övriga föreningar där Orrens 
verksamhet har en större tyngd gällande den sociala verksamheten än träning och tävling. 
Förvaltningen anser att det är viktigt att det finns föreningar som engagerar sig i personer 
med funktionsnedsättningar och har just denna grupp som sin primära målgrupp. 
 
Förvaltningens förslag till beslut 
Att bevilja Orren Parasport förening bidrag enligt gällande normer för ” kommunala bidrag 
till pensionärsföreningar, handikappföreningar och stödföreningar” 
  
Ekonomiska konsekvenser och förslag på finansiering 
Förvaltningen bedömer att bidraget ryms inom förvaltningens givna budgetram. 
  
 
Beslutsunderlag 
Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 273/2021-2 
Ansökan om bidrag, Orren Parasportförening – KS 273/2021-1 
Muntlig föredragning, Bengt Åkerlind 
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